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OKRM/7/2024/Z/3

Volební období 9 (2022 – 2026)

Z Á P I S
z 1. jednání územní komise rady města konaného dne 9. 1. 2024

Přítomni: Ing. Jan Hoidekr, Ph.D., Vladimíra Hrušková, Ing. arch. Martin Malec, 
Mgr. Jan Martínek, Hana Meškanová, Josef Šikýř, Bc. Hana Štarková, 
Ing. Tamara Tefferová, Ing. Štěpán Tesárek, Ing. Petr Vodrážka

Omluveni: Ing. Ludmila Váchová

Nepřítomni:

Hosté:

Schválený program:

1. Zahájení jednání, schválení programu, určení zapisovatele a ověřovatele zápisu
Přijato usnesení č. 1/2024 (9 - 9,0,0)
Zapisovatelem byl určen předseda Petr Vodrážka, ověřovatelem členka komise Vladimíra 
Hrušková. Nikdo neměl připomínky k programu ani zápisu z minulého jednání.

2. Podněty Územních skupin
Byly projednány nové podněty z Územní skupiny č. 4 – Máj. Problém s úklidem chodníků. 
Zarůstají zde plevelem. Dotaz: jaká je četnost úklidů chodníků na sídlištích, které vedou 
samostatně. S tímto podnětem se přidal i zástupce za sídliště Vltava.
Požadavek Územní skupiny č. 3 – Vltava, obnovit dopravní značení cyklostezek, vedoucích 
skrz sídliště. Dochází zde ke konfrontacím.
Dále bylo diskutováno téma školních ulic. V minulých letech byly vybrány určité školy, 
kde by se mělo přikročit ke zklidnění přiléhajících komunikací. Jak tento projekt 
pokračuje?
Dalším tématem byl podjezd pod nádražím a s tím i související lávka. V případě delších 
prací a neexistujícímu řešení současné lávky, hrozí odříznutí Suchého Vrbného od zbytku 
města.
Dotaz z Územní skupiny č. 10 – Třebotovice, Kaliště. Je v plánu rekonstrukce hasičárny, 
kde je ovšem i volební místnost. Bude zde nějaké náhradní řešení? Tento rok budou volby 
ve třech termínech.
Komise vyjádřila pochvalu službám zajišťujícím svoz tříděného odpadu. V období Vánoc 
a Nového roku bývají pravidelně přeplňovány kontejnery na tříděný odpad. Až na lokální 
výjimky, nikde nenastal větší problém s kapacitou. Naopak byly kontejnery vyváženy včas.

3. Různé
Pasport komunikací – předseda se informoval u pana náměstka Šebka. Tento dokument již 



2

magistrát má, ale dolaďují se detaily. V blízké době bude zveřejněn a představen komisi. 
Paní předsedkyně ÚzS10 informovala, že v této mapě chybí Kaliště.
Společná úklidová akce Ukliďme Česko a zapojení Územních skupin. Termín je 6. 4. 2024. 
Byl vznesen dotaz, jestli se budou skupiny přihlašovat jednotlivě nebo se vytvoří společný 
plán. Bude projednáno do příštího jednání.

Vysvětlivka: v závorce je uveden výsledek hlasování (x - a,b,c), a = počet hlasujících pro, b = 
počet hlasujících proti, c = počet těch, kteří se zdrželi x = počet přítomných členů.

1. jednání územní komise rady města bylo ukončeno v 18:00 hod.

Soubor usnesení:

K bodu: Zahájení jednání, schválení programu, určení zapisovatele a ověřovatele zápisu

územní komise rady města přijala   u s n e s e n í   č. 1/2024:

územní komise rady města

s c h v a l u j e
navržený program jednání

V Českých Budějovicích dne 17. 1. 2024

Zapsal(a): Ing. Petr Vodrážka, předseda komise

Ověřil(a): Vladimíra Hrušková

Ing. Petr Vodrážka
předseda komise


